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Datum : 30 mei 2017 

Uw kenmerk : - 

Ons kenmerk  : 2017011099 

Onderwerp : beantwoording vragen themabijeenkomst over het jaarverslag 

sociaal domein 2016  

Bijlage(n) : - 

 

Geachte leden van de gemeenteraad, 
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Op 10 mei 2017 is een themabijeenkomst geweest met de commissie samenleving over het 

Jaarverslag Sociaal Domein 2016. Ik heb toegezegd de nog resterende vragen, die ter plekke niet 

direct mondeling beantwoord konden worden, alsnog schriftelijk te beantwoorden. 

 

Hieronder treft u de vragen en antwoorden.  

 

Vraag: Hoe zit het met financiering gehandicaptensport Hartenkamp?  

Antwoord: De buurtsportcoach die werkzaam is voor sportvereniging BSM, ondersteunt GGZ inGeest 

en conform de afspraken dragen zij 20% van de loonkosten bij. Daarbij nemen zij ook de 

activiteitenkosten op zich.  

 

Vraag: Hoe zit het specifiek voor Bloemendaal met fraudebeheersing Participatiewet 

(taakveld 6.3, pag. 36)? 

Antwoord: Voor Bloemendaal is in 2016 6x een onderzoek aangevraagd. 3x ging het om 

onduidelijkheid rond samenwonen, 1x onduidelijkheid over de feitelijke verblijfplaats en 2x is een 

onderzoek gevraagd naar mogelijk zwarte inkomsten uit arbeid. 5 onderzoeken zijn afgerond waarbij 

geen onregelmatigheden zijn vastgesteld. 1 onderzoek loopt nog. 

 

Vraag: waarom zijn er maar bij drie sportclubs Buurtsportcoaches actief? 

Antwoord: Het Rijk heeft het aantal buurtsportcoaches in Nederland gemaximeerd. Dat aantal 

bedraagt 2.600. Het aandeel van Bloemendaal komt op dit moment neer op drie buurtsportcoaches die 

bij drie clubs actief zijn. Een ontwikkelpunt is om de drie coaches bij meer clubs in te gaan zetten. Dit 

is afhankelijk van de wensen en mogelijkheden van de clubs zelf. 

 

Vraag: Uit de tabel op pagina 7 blijkt een grote daling van het aantal leerlingen (5-23 

jarigen), klopt die grote daling? En wat veroorzaakt de relatief grote toename van 

meldingen ongeoorloofd verzuim onder 5-12 jarigen? 

Antwoord: De leerlingenaantallen zijn afkomstig uit het verslag van het regionale Leerplein, op basis 

van deze gegevens kloppen de aantallen en de (grote) daling. Een specifieke verklaring voor de relatief 

grote daling is niet bekend. 
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Wel is bekend dat de relatief grote toename van het aantal meldingen ongeoorloofd verzuim onder 5-

12 jarigen wordt veroorzaakt door een toename van meldingen ‘luxe verzuim’ (bijvoorbeeld de vrijdag 
voor de vakantie verzuimen).   

 

Vraag: Wat is het totaaloverzicht van toegekende activiteiten en initiatieven bij 

BloemendaalSamen? 

Antwoord: 
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Ik vertrouw erop de resterende vragen hiermee te hebben beantwoord.  

 

Met vriendelijke groet, 

 

Ton van Rijnberk 

Wethouder  

 


